
Referat ordinært bestyrelsesmøde, zoom, d 22-01-2024 

Fremmødte: 

• Kirsten Petersen (bestyrelsesmedlem og web master) 

• Dorthe Brynningsen (bestyrelses medlem og kasser) 

• Maja Hulstrøm (bestyrelses medlem) 

Punkter fra sidst: 

• støttemedlemmer som mere aktive i bestyrelsen. 

◦ Bestyrelsen har et ønske om at støttemedlemmerne kan have en mere aktiv rolle i 

bestyrelsesarbejdet. Jævnfør vedtægterne fra DK, må støttemedlemmerne ikke 

være stemmeberittiget eller sidde i bestyrelsen. Det diskuteres hvordan man kan 
kombinerer disse synspunkter. Bestyrelsen er eninge om at et støttemedlem kan 

sidde som repræsentant ved bestyrelsesmøderne uden at være stemmeberettiget, 
men have taleret og dermed få indsigt i bestyrelsesarbejdet. Dette skal formuleres 

i vedtægterne og ændringen skal vedtages ved flertal ved LU. 

• Formulering af vedtægterne som skal stemmes om ved generalforsamlinen. 

◦ Dorthe har formuleret en ændringer til § 2, 3, 4, 6 og 8 i Dansk angoras 
vedtæger. Disse finpudses inden generalforsamlingen. Dorthe vil samtidig tjekke 
op på hvem der er på valg. Der er tilkendegivet en der vil stille op, flere 
kandidater ønskes. 

• Forberedelser til Lu 

◦ Dorthe skriver indkaldelse til generalforsamling til gennemlæsning og 
godkendelse snarest. Den vil sendes ud på mail, facebooksiden, messenger 
tråden, og lægges på hjemmesiden. Man kan deltage fysisk eller via Zoom og 
ønsker man at stille op eller har et punkt skal det være bestyrelsen i hænde senest 
4 dage før generalforsamlingen. 

◦ Maja skriver bilag 1: mentorordning 

• Nyt forslag er vedtaget af bestyrelsen. 

◦ Bestyrelsen ønsker at give tilbage til medlemmerne. Der er kommet et forslag om 
at man kan søge Dansk Angorastøtte, en ansøgning til økonomisk støtte til en 

enkelt sag der opfylder det krav bestyrelsen fastsætter. Denne ordning vil være 
tilgængelig når bestyrelsen vurderer at foreningens buget tillader det og 

størrelsen af støtten vil være derefter. Nærmere betingelser vil komme når 

bestyrelsen er færdig med at arbejde med det nye tiltag. Der laves en beskrivelse 
og tiltaget fremlægges for medlemmerne ved generalforsamling. 

• Der er fra bestyrelsen et ønske om mere socialt sammenhold, ved 
generalforsamlingen vil der opfodres til indput fra medlemmerne. Derudover vil 
bestyrelsen høre om der er opbakning til en fælles udflugt til Hjelholt Uldspinderi, 
og om der skal arbejdes for at lave en sådan tur. 

• Hjemmeside. 

◦ Den hjemmeside der skulle vises frem var der ikke mulighed for til dette møde. 
Tages med ved næste bestyrelsesmøde. 


